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SKRAĆENI ZAPISNIK 
s 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održane u četvrtak, 11.04.2024. godine u 

Komunalnoj palači, Pula, Forum br. 1 
 
Sjednicu je u 14,00 sati otvorila MARIJA MARKOVIĆ NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja je 
sjednici i predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno,  
otvaram 33. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Vito Paoletić, Davor Vuković i 
Sanja Radolović opravdali izostanak sa današnje sjednice dok je vijećnica Monica Derocchi 
najavila kašnjenje na sjednicu.  
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filip Zoričić F.Zoričić-mirovanje mandata 
2. IVAN ŽAGAR NL Filip Zoričić I.Močenić/S.Ibrišagić-mir. 

mand.  
3. KRISTIJAN BITERI NL Filip Zoričić  
4. VITO PAOLETIĆ NL Filip Zoričić I.Mohorović-mir.mand-opr.ods 
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  
6. DAVOR VUKOVIĆ MOŽEMO M.Paus-mir.man – opr.odsutan 
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  
8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP Opr. odsutna 
10. IGOR BELAS SDP  
11. DRAGO MARIĆ SDP S.Gordić-mirovanje mandata 
12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU  
13. DANIEL DEKOVIĆ NEZAVISNI M.Čerina-mirovanje mandata  
14. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-ISU J.Černjul-mirovanje mandata  
15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU  
16. GORDANA FERENČIĆ NEZAVISNA M.Brajuha-ostavka 
17. MARIN LEROTIĆ NEZAVISNI  
18. MONICA DEROCCHI IDS-ISU  
19.  MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI NEZAVISNA   
20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mirovanje mandata  
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  
22 MILAN RAŠULA NL Milan Rašula  
 
 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav e-Glasanja i evidencijskih listića, utvrđujem da je na 33. 
sjednici prisutno 18 vijećnika od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko vijeće može 
pravovaljano odlučivati. 
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POZDRAVLJAM sve prisutne sudionike današnje sjednice Vijeća te vas obavještavam da je 
Gradonačelnik opravdao odsustvo sa sjednice. 
 
Prisutni su: 
- Ivona Močenić i Bruno Cergnul, zamjenici gradonačelnika  
- Pročelnici upravnih tijela Grada 
- direktori trgovačkih društava 
- ravnatelji javnih ustanova  
- predstavnici medija 
- Lorena Benčić – simultani prevoditelj na znakovni jezik  
- gledatelji koji prate sjednicu putem TV Nove ili „u uživo“ na mrežnim stranicama Grada 
Pule  
- ostali gosti 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ-GOLJA, zamjenica pročelnice Službe Gradonačelnika i Gradskog 
vijeća 
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
DAVOR SEBASTIJAN, informatika 
DRAGAN SMOLJAN, informatičar 
GORAN KLIMOV, eGlasanje 
IVA MATANOVIĆ, pročelnica Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
ANDREA PERUŠKO, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu 
ALDO ROJNIĆ, pročelnik UO za financije, gospodarstvo i razvoj ITU mehanizma 
SAMANTA BARIĆ, pročelnica UO za urbanizam, investicije i razvojne projekte 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ, pročelnica UO za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne 
poslove 
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport 
EMINA POPOVIĆ STERPIN, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
ROBERTA DORANI, Služba za unutarnju reviziju 
DRAŽEN STILINOVIĆ, direktor Kaštijun d.o.o. Pula 
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o. (odsutna) 
DARKO BIJELIĆ, direktor Monte Giro d.o.o. 
ROBERTO DRANDIĆ, direktor Plinara d.o.o. 
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o. 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor Pula Parking d.o.o. 
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor Pulapromet d.o.o. 
MARIO PERUŠKO, direktor Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
GORAN PEREŠA, član uprave Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
EDO KRAJCAR, direktor Vodovod Pula d.o.o. 
KRISTIJAN BENČIĆ, Vodovod Pula d.o.o. 
ĐURĐICA GRBAC, vd. ravnateljica DV Pula 
TAMARA PRANJIĆ, ravnateljica DV Mali svijet 
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETTA MOROZIN, ravnateljica Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 
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NADIA BUŽLETA, ravnateljica Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica Istarsko narodno kazalište Pula 
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival (odsutna) 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučko otvoreno učilište (odsutan) 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula (odsutan) 
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik 
 
 
PREDSJEDNICA: Prije utvrđivanja dnevnog reda Zamjenica gradonačelnika, gospođa Ivona 
Močenić, zamolila je da se obrati vijećnicima pa joj dajem riječ. 
 
 
IVONA MOČENIĆ 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan. Početkom ožujka mjeseca ove godine napustio nas 
je gospodin Ivica Percan. Gospodin Percan bio je Predsjednik Skupštine Općine Pula i 
potpredsjednik prvog saziva Hrvatskog Sabora. Svojim radom uvelike je doprinio razvoju 
našeg grada, ali i temeljnih odredbi Hrvatskog Sabora. Stoga vas pozivam da minutom šutnje 
odamo počast i duboko poštovanje gospodinu Percanu. - Neka mu je vječna slava. 
 
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
 
Poziv s materijalima za 33. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 02. 
travnja 2024.  
 
Za točku 17.-Izvješće o radu Gradonačelnika dostavljeno vam je 14. ožujka 2024. godine, 
sukladno Zakonu o lokalnoj samoupravi i Statutu Grada Pule.  

Na znanje vijećnicima je dana 05. travnja 2024. dostavljeno  
- Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada Pula – 
Pola za razdoblje siječanj – ožujak 2024. 
 
Prijedloge akata razmatrali su i svoja izvješća su dostavila nadležna radna tijela: 
- Odbor za Statut i druge opće akte, Odbor za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i 
stambene odnose, Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za plan i financije, Odbor za 
suradnju s općinama, gradovima regijama i međunarodnu suradnju.  
 
Budući da nema drugih prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, stavljam na glasanje 
Dnevni red 33. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 02. travnja 2024. sa 17. točaka 
Dnevnog reda. 
 
Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da je glasanje dovršeno i da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova “ZA” i 1 glasom “PROTIV”, usvojilo predloženi Dnevni red 
33.sjednice Gradskog vijeća 
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D N E V N I R E D 
 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika s 32. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule od 09.veljače 
2024.g. 
3. Donošenje: 
 3.1. Odluke o dodjeli Nagrade Grada Pule 2024. godine (Josip Brezac, dipl.ing.arh.) 
 3.2. Odluke o dodjeli Grba Grada Pule 2024. godine (Rozalija Javoran) 
 3.3. Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule 2024. godine (Škola za odgoj i obrazovanje–Pula) 
 3.4. Odluke o dodjeli Povelje „Počasni građanin Grada Pule“ 2024. godine (Radovan Kirin) 
4. Donošenje Odluke o ovlaštenju za sklapanje sudske nagodbe pred Trgovačkim sudom u 
Pazinu 
 u parničnom predmetu P-241/22 (Valkane) 
5. Donošenje Odluke o odabiru najpovoljnijih ponuditelja i prihvaćanju ponuda za dodjelu 
dozvola  
 za obavljanje djelatnosti na pomorskom dobru na području Grada Pula-Pola 
6. Donošenje Odluke o davanju na korištenje katastarskih čestica na otoku Veruda društvu 
Pula  
 usluge i upravljanje d.o.o. 
7. Donošenje Odluke o izmjeni i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi 
8. Donošenje Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj upotrebi - kč.br. 3194/31 k.o. 
Pula 
9. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o provedbi projekta zamjene krovnih pokrova 
koji  
 sadrže azbest i zbrinjavanja (odvoza) azbestnih ploča s lokacija na području Grada Pula-Pola 
10. Donošenje Odluke o planu, programu i načinu upoznavanja s opasnostima od požara i 
ostalih  
 rizika na području Grada Pula – Pola 
11. Donošenje Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Grada 
 Pula-Pola 
12. Donošenje Odluke o određivanju nagrada za rad članovima vijeća i predstavnicima 
nacionalnih  
 manjina u Gradu Pula - Pola 
13. Donošenje Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika  
 Županijskog suda u Puli-Pola 
14. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na: 
14.1. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg 
vrtića „Mali svijet“ 
14.2. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg 
vrtića Pula 
14.3. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg 
vrtića -  
 Scuola dell' infanzia Rin Tin Tin Pula - Pola 
15. Donošenje Odluke o izgledu službene odore te izgledu i sadržaju službene iskaznice  
 pomorskog redara 
16. Donošenje Odluke o prijateljstvu i suradnji između Općine Ohrid (Republika Sjeverna  
 Makedonija) i Grada Pula – Pola (Republika Hrvatska) 
17. Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Pula - Pola za razdoblje od 01. srpnja do 31. 
prosinca 2023.  
 godine 
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AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA: 
Na prethodnoj 32. sjednici vijećnička pitanja nisu stigli postaviti vijećnici koji danas imaju 
prednost, redom kako su se prijavili: 

1. MILAN RAŠULA 
2. KRISTIJAN BITERI 

 
MILAN RAŠULA 
Dozvolite mi da na početku iskoristim priliku da pozdravim gospođu Robertu Dorani, 
pročelnicu Upravnog odjela za reviziju. Konačno smo uspeli da popunimo i taj upravni odjel i 
nadam se da je nećemo odmah napasti s pitanjima, ali sam siguran da će svojim radom, 
iskustvom i kompetencijama doprineti radu njenog upravnog odjela, ali i ukupno svih drugih 
upravnih odjela u Gradu Puli. 
Moje prvo pitanje danas uputio bih pročelnici Sanji Kljajić Dakić. Radi se o temi 
građevinskih dozvola. Znamo svi, imali smo prilike da čujemo i u vijećnici, dosta često tih 
pitanja. Iskreno, unazad mesec i pol dana kako se uvelo uredovno radno vreme na način da se 
komunicira sa određenom osobom u odjelu, vezano za upite gađana, imao sam dosta upita. 
Konkretno, jedna mlada obitelj sa troje maloletne dece čeka građevinsku dozvolu od trećeg 
meseca prošle godine kada je predata na izradu. Po njihovim navodima kompletna. A znamo 
da je i pročelnica ne tako davno preuzela jedan veoma kompleksan i obiman upravni odjel. 
Moje pitanje ide u pravcu: da li ste… kako ste uspostavili organizaciju Upravnog odjela i 
kakvi su neki terminski planovi. Ali konkretno pitanje je: da li se razmišljalo o tome da se 
eventualno taj dio posla outsoursa, odnosno da se povuku neki bivši djelatnici i Grada i 
Županije koji su radili konkretno u toj struci? Recimo, evo pada mi na pamet gospodin 
Regvart kojeg često vidim tu u Gradu jer tu blizu vijećnice stanuje, a koji je inače radio u tom 
dijelu posla dobar dio svog profesionalnog angažmana i sigurno bi mogao, recimo, da 
doprinese, a ima i drugih djelatnika, pa, u tom pravcu ako imate kakvih informacija… I 
otprilike koliko bi se taj deo vaše službe, odnosno odsjeka dao ažurirati da bude ekspeditivniji 
jer znamo da od građevinskih dozvola ovisi i punjenje proračuna kroz komunalni doprinos i 
druga komunalna davanja. 
Drugo pitanje uputio bih predsjedniku uprave ili dopredsjedniku uprave, ne znam tko je 
prisutan danas, novoformiranog trgovačkog društva Pula usluge i upravljanje d.o.o., a tiče se 
igrališta Valkane. Znamo svi da je razne kontroverze taj projekat izazvao. Mene konkretno 
zanima, s obzirom na poznate okolnosti, i informacije iz medija koje idu u pravcu da je znatno 
poskupio taj projekat, da li imate aproksimativni izračun koliko se od planirane investicije 
povećala vrednost tog projekta, odnosno izdaci izdavanja Grada Pule? Konkretno u medijima 
se operacionalizira sa nekakvih 60.000 eura koje su date za angažman trgovačkog društva za 
pružanje usluge zaštite. Evo, hvala. 
 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ 
Ja bih se stvarno zahvalila na ovom pitanju jer zbilja je nebrojen broj upita prema nama 
usmjeren i nekako se stvorila stigma oko tog odsjeka za gradnju. Ono što bih htjela odmah u 
startu naglasiti je svakako taj kadrovski problem koji još uvijek imamo, ali ga postepeno 
popunjavamo i kadroviramo se. Od predviđenih 18 izvršitelja koji bi bilo onako idealan broj 
djelatnika koji bi trebali nekako dovesti stvari u tekuće stanje, iako taj odsjek zapravo, realno, 
nikada ne može biti u tekućem stanju, da se rješava dozvola za dozvolu. Mi trenutno imamo 
10 djelatnika. Dakle, gotovo upola manje. I s tih 10 djelatnika smo uspjeli napraviti to da 
izdavanje samih akata dignemo za nekih 20 do 25% u odnosu na prethodnih šest mjeseci. Ja 
govorim sad o ovom periodu u kojem sam ja na čelu ovog odjela. Ono što smo napravili smo 
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shvatili da nema ništa od kukanja, od toga da nemamo djelatnika i reorganizirali smo se 
unutar samog odsjeka i htjela bih naglasiti da taj odsjek ne izdaje samo uporabne i 
građevinske dozvole na koje svi stavljaju naglasak. U odsjeku se odrađuje barem 20 različitih 
vrsta akata, samo što nitko ne postavlja upite za te akte, nisu toliko zanimljivi, ali su svakako 
zanimljivi ljudima koji ih predaju, a oni imaju puno kraći rok izdavanja od samih 
građevinskih dozvola. Ono što smo napravili sa radnim vremenom, nismo ukinuli pristup 
strankama u odsjek. Dakle, projektanti i dalje srijedom u koje god doba mogu dolaziti kod 
nadležnih referenata, dobivati informacije, a ono što znamo je da se u tim predmetima zbilja 
referent treba razgovarati s projektantom. Obične fizičke stranke koje predaju zahtjev 
postavljaju zahtjeve kad dolaze u odjel: „kad će biti moja dozvola?” i onda se to pretvara u 
natezanje sa referentima i realno gubitak vremena na nešto što se ne može predvidjeti. Mi 
možemo reći okvirni tajmnig. Onda ako ta dozvola ne bude izdana za dva mjeseca, onda opet 
taj nezadovoljni građanin dolazi i prosvjeduje zašto to nije tad kad smo rekli i slično. 
Uglavnom, svaki od tih naših građana, fizičkih osoba, ima pravo pristupa. Jedino što treba, što 
je novo u odnosu na prije, najaviti se referentu kod kojeg je predmet i dogovoriti termin kada 
može izvršiti uvid u svoj spis. Isto tako, petkom su otvoreni pozivi na određeni telefonski broj 
i kada zovete na sve brojeve telefona u gradnji javlja se automat koji govori kada, što i kako. 
Tako da građani nisu samo tako prepušteni sami sebi i ne znaju sad što bi i di bi pitali za 
informacije. Jako su dobro informirani pa ova sva pitanja i napad na naš odsjek zbilja, onako, 
malo već postaje, neću reći naporan, ali mogu reći da smo prisustvovali tri dana na 
konferenciji koju je Ministarstvo prostornog uređenja organiziralo u Šibeniku gdje smo 
izmjenjivali iskustva sa doslovno svim jedinicama lokalne samouprave i jako puno ljudi je 
prisustvovalo tome i ne mogu izdvojiti ni jednu jedinicu koja nema isti problem kao mi. 
Znači, kod nas se stvari zbilja onako potenciraju maksimalno jer ovaj problem koji mi imamo 
imaju i susjedne općine i susjedni gradovi i svi se snalaze na način na koji znaju. Tako da ja 
samo mogu reći i pohvaliti odsjek u zadnjih šest mjeseci da smo zbilja napravili dobar posao, 
imenovali smo voditelja, što je ključ bio za taj odsjek jer to je jedan odsjek koji ne može 
funkcionirati bez „prve glave” bi se reklo. I za sad idemo u jako dobrom smjeru. Kadar smo 
popunili sa četiri nova djelatnika. Imali smo raspisan natječaj, raspisat ćemo za još dva 
djelatnika, tako da se nadamo da ćemo doći do te optimalne brojke. S tim da nam se još i 
dvije kolegice u ljetnom periodu, iza sedmog mjeseca vraćaju s porodiljnog. Smatramo da kad 
budemo baš na toj brojci, da će i rezultati biti i još vidljiviji. S time da, naravno, radi se o 
poslu koji se od danas do sutra ne može vidjet. To je jedan proces izdavanja građevinske 
dozvole, proces koji traje. Tako da u brojčanom stanju ne znam da li se da se referiram koliko 
dozvola izdajemo ili ne, otprilike. Ali, mislim da sama brojka nije pokazatelj rada u samom 
odsjeku. To. I što se tiče pitanja vezano za mogućnost zapošljavanja osoba koje su u mirovini. 
Razmišljamo i o toj opciji. Imamo nekakve tri razrađene opcije kako ćemo dalje. Što se tiče 
osoba u mirovini, nama je problem jedino to što se sve radi kroz sustav e-dozvola i gdje bi 
eventualno kad bismo zapošljavali takve osobe opet netko do naših službenika koji su od 
strane Ministarstva ovlašteni za to, mora ubacivati akte koje piše netko drugi i opet je to, 
zapravo, onako, ne znam da li bi se išlo na povjerenje u smislu: „evo, napravio sam akt pa ga 
ti ubaci u sustav”. Ili bi se radio dupli posao. Tako da tu baš dobro razmišljamo da li ići u tom 
smjeru. Evo, mislim da sam na sve odgovorila. Hvala. 
 
MARIO PERUŠKO 
Iako smo najveći grad na poluotoku, tek smo treća zajednica koji smo uspjeli izboriti travnjak 
po programu strukovnog sportskog saveza koji donira završni pokrov, odnosno travnjak za 
sport, nogomet. I kažem, iako smo bili treći i taj projekt se privodi kraju. Prije nas su bili 
Labin i Poreč. Taj projekt se privodi kraju. Ja se nadam sredinom ili početkom mjeseca 
svibnja da će biti dovršen. Bilo je usporavanja. Objektivnog i neobjektivnog. I radi toga 
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jednim dijelom i povećanja troškova. Jedinične cijene su ostale iste. I već sada se može 
nazirati da će ukupna cijena projekta biti nešto niža od 1.2000.000 tisuća eura, što je još 
uvijek niže ili jednako kao što su ostala dva grada u Istarskoj županiji dovršila igrališta iako 
su oni dovršili puno prije nas. I ako računamo inflaciju koja jeste u građevini, očekujem i 
jesmo bolje prošli od drugih gradova. Evo, toliko. 
 
MILAN RAŠULA 
Ma samo kraći komentar. U pravu je pročelnica Kljajić Dakić vezano za odioznost posla i 
činjenica jeste da je građevinski biznis u evoluciji i da jedne predmete rešite i novi stižu i da 
nikada nećete biti u, ono što se kaže, nekakvom balansu rešenih predmeta po zahtevima 
građana. Međutim, ono što želim da kažem i na neki način možda i da vas pohvalim jeste što 
u komentarima građanki i građana sa kojima sam ja razgovarao po ovoj temi, nekako se može 
zaključiti, kako kaže pročelnica Kljajić Dakić, ide sve po datumu zaprimanja predmeta. Znači, 
nema preskakanja, nema poznanstva, nema veza, nema plavih kuverti, nego ima upis e-
dozvole u sustav Grada, datum zaprimanja, obrade i rešavanja. Činjenica jeste da dosta često 
o tome je pročelnica čini mi se govorila da li na zadnjoj ili na predzadnjoj sednici Gradskog 
vijeća kada je rekla da zbog nestrpljivosti i građana, a i želji projektantskih biroa da se na neki 
način naplati akontacija ili uzmu neka početna sredstva se dosta često podnese samo e-
obrazac, prazan, pa se onda u međuvremenu dopunjava spis, a informacija za naručioca 
usluge je predao sam ili predala sam za građevinsku dozvolu. Tako da to stvara određene 
probleme u kompetenciji i rešavanju. 
A komentar na gospodina Peruška.... 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Vrijeme... 
 
MILAN RAŠULA 
...pa samo da pohvalim gospodina Peruška i njegovo trgovačko društvo što su uspeli u ovoj 
veoma složenoj situaciji da izguraju projekat i koliko vidim ne toliko preko crte planiranog. 
 
KRISTIJAN BITERI 
Evo ja ću ipak postaviti ovo pitanje novoj pročelnici Dorani. Pa evo, nakon svih laži što smo 
se naslušali u ovoj vijećnici od aplikacije Možemo! o ustrojstvu Službe za unutarnju reviziju. 
Navedena Služba je napokon dobila pročelnicu pa bih zamolio pročelnicu da nam se predstavi 
i predstavi što sve obavlja Služba za unutarnju reviziju.  
Moje drugo pitanje odnosi se na komunalno-prometni dio. Kao što znamo Grad radi na 
uspostavi nadzornog centra. Krajem prošle godine potpisan je ugovor za tu investiciju. Iz 
medija smo saznali, a i na terenu se mogu vidjeti kamere, mislim na osam lokacija. Zamolio 
bih vas da nas izvijestite u kojoj su fazi radovi na uspostavi nadzornog centra i spajanja 
kamera sa nadzornim centrom te kad se očekuje implementacija? Zašto pitam? Smatram da bi 
se to trebalo što prije uspostaviti, tako da bude i vrijeme prilagodbe sa opomenama da nas ne 
bi uhvatila sezona i da nam se ne desi kao i sa parkingom, implementacija u špici sezone. 
Hvala. Pitanje je za pročelnicu Peruško ili Barić pa sad nek one vide. Hvala. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnika) 
Dakle, htjela bih se osvrnuti na izjave vijećnika Biterija, da je, ne znam što je rekao, platforma 
Možemo! izgovorila laži. Kako to ne odgovara činjenicama, ponovit ću, što smo više puta 
ovdje rekli, i zamolit ću Biterija da se ispriča na takvoj kvalifikaciji. Dakle, rekli smo da Grad 
Pula od polovine 2020. godine nije imao voditelja Službe za reviziju. Nekoliko puta smo na 
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ovom vijeću pitali zbog čega je objavljen samo jedan natječaj za posao i zašto godinama Grad 
Pula nema Službu za reviziju. Tako da molim gospodina Biterija da se ispriča.  
 
KRISTIJAN BITERI 
Ispričat ću se kad se vi meni ispričate za ono što ste meni rekli na Odboru da vas se otkačim. 
Hvala. 
 
ROBERTA DORANI 
Hvala vam puno na pitanju. Ja bih htjela iskoristiti ovu priliku da se osobno predstavim. Da 
vam kažem nekoliko rečenica o poslovima koje obavlja unutarnja revizija te također da 
iskoristim priliku za reći što će raditi ova Služba kroz nekoliko, mjesec, dva, recimo. Ja sam 
Dorani Roberta. Od 1. sam ožujka pročelnica Službe za unutarnju reviziju. Diplomirani sam 
ekonomist s iskustvom u radu u području unutarnje revizije od 2017. godine. Moje prvo 
iskustvo stječem radom u Ministarstvu financija, u središnjoj harmonizacijskoj jedinici pri 
Državnoj riznici na poslovima baš unutarnje revizije, odnosno na poslovima koordinatora te 
potom i na poslovima v.d. voditelja službe. Poslove koje sam tamo obavljala su se odnosili, 
prije svega, na regulatorni okvir, znači na predlaganje propisa iz područja sustava unutarnje 
kontrole i unutarnje revizije. Na izradu metodologije rada koji su dužni primjenjivati unutarnji 
revizori, te između ostalog, također, i u okviru izobrazbe za stjecanje zvanja ovlaštenog 
unutarnjeg revizora za javni sektor, kao predavač, odnosno kao trener. Ono što bih također 
htjela reći, prije svega, što je unutarnja revizija. Unutarnja revizija je, znači, neovisna 
aktivnost koja procjenjuje sustave unutarnjih kontrola, daje stručno mišljenje za procese i daje 
preporuke za unapređenje navedenih procesa. To je ključna aktivnost čime se bave unutarnji 
revizori. Ono što je tu vrlo važno reći je unutarnja revizija je regulirana profesija zakonom. 
Znači, prije svega, međunarodnim okvirom, tj. standardima, smjernicama dopunskim, 
obveznim smjernicama, znači sa međunarodne strane, ali isto tako i propisima kojim se 
uređuje unutarnja revizija u Republici Hrvatskoj. Znači, prije svega, to je Zakon o sustavu 
unutarnje kontrole u javnom sektoru, Pravilnik o unutarnjem revizijskom sektoru te 
metodologija rada koju daje ministar financija, odnosno Ministarstvo financija. To je ono 
osnovno. Unutarnja revizija, kao što smo rekli, s obzirom da je regulirana profesija, samo 
ustrojstvo unutarnje revizije je definirano zakonom. Ustrojstvo je definirano na razini da je 
direktno odgovorna čelniku i isto tako funkcionalno mora biti izdvojena od ostalih 
organizacijskih jedinica. Kao takva, obzirom na to da unutarnja revizija ima svoje planove 
rada, ima svoj način na koji se obavlja unutarnja revizija i ima svoj način izvještavanja. Ono 
što ja mogu reći vezano za ovu službu, odnosno revizija koja se obavlja u ovoj našoj Službi će 
obavljati osim revizije za Grad, također i revizije za sve institucije iz nadležnosti, a to su svi 
obveznici predaje izjave o fiskalnoj odgovornosti Gradu. To su svi proračunski korisnici i sva 
trgovačka društva. To je ono što je obuhvat ove Službe za unutarnju reviziju. Što je definirano 
na kraju krajeva i zakonom. Revizija se pokreće temeljem strateškog i godišnjeg plana. Mi 
radimo procjene rizika, procjenjujemo procese u institucijama i onda predlažemo, čelnik 
donosi plan i temeljem planova se pokreće unutarnja revizija. Ono što ja mogu također reći da 
unutarnja revizija može također davati, ajmo reći, savjetodavne angažmane, to je isto tako 
definirano zakonom, iako se to odnosi na onaj dio u kojem je unutarnji revizor stručan i u 
dogovoru sa rukovoditeljem koji traži savjet u tom smislu, s time da se treba reći da unutarnja 
revizija ne preuzima odgovornost rukovoditelja koji traži savjet. Svaki rukovoditelj 
ustrojstvene jedinice je odgovoran za svoj dio koji ima u nadležnosti. Što se tiče planova rada, 
mogu reći što se napravilo i što će se svakako u sljedećih mjesec, dva raditi. S obzirom da, 
kao što ste rekli, unutarnja revizija od 2020. godine, vrlo je važno bilo, prije svega, donijeti 
interne akte, koji će urediti taj dio, ajmo reći, da se može krenuti dalje. S obzirom da nije bilo 
kontinuiteta. I trenutno se počelo raditi, prikupljaju se podaci za procjenu rizika. Kao što sam 



 

10 
 

rekla, tu ulazim u okvir obuhvat 30 institucija. To je nešto što je zaista zahtjevno. Koji se 
podaci tu, čisto da imate informaciju što se tu prikuplja, prikupljaju se podaci koji se tiču svih 
revizija koje su obavljene prethodno. Nema veze koja institucija je obavljala koju reviziju. 
Prikupljaju se podaci o planovima, o projektima, podaci iz financijskih izvještaja, podaci iz 
financijskih planova, podaci iz izjava o fiskalnoj odgovornosti, sagledavaju se svi elementi 
financijskog izvještavanja, prihoda, rashoda, obveza, imovine, da bi se dobila procjena rizika 
u jednom planu. Mora se sagledati sve, svih 30 institucija, da bi se na kraju mogao donijeti 
nekakav zaključak. To je ono što se sad radi i ono što ja očekujem svakako, da će to biti 
gotovo vjerojatno krajem svibnja, tako da bi se onda tokom lipnja moglo krenuti u 
nedefinirane revizije u tom dijelu. Evo, ne znam da li sam odgovorila na sve. Imate još 
pitanja? Hvala. 
 
ANDREA PERUŠKO 
Moje ime je Andrea Peruško, pročelnica za lokalnu i mjesnu samoupravu. Poštovani vijećniče  
zahvaljujem na pitanju. Evo što se tiče kamera, u užem centru grada montirano je osam 
kamera. Kamere su postavljene na ključnim lokacijama koje su strateški definirane kao 
problematične što se tiče problema parkiranja. Što se tiče nadzornog centra, sljedeći tjedan 
biti će montirana oprema u samom nadzornom centru. Također, biti će montirani serveri UPS 
u server sobi tako da kompletna oprema će biti montirana. Što se tiče daljnjeg spajanja 
infrastrukture, dala bih riječ pročelnici Barić. 
 
SAMANTA BARIĆ 
Imamo ukupno osam kamera. Od toga četiri na pozicijama Rive, dvije su na poziciji Giardini 
i jedna pozicija je kod pošte i jedna je pozicija na tržnici. Trenutno je u funkciji kamera na 
tržnici, a ovo ostalo sad upravo se rade radovi. Dakle, na lokaciji Riva kod Lučke uprave 
kamere su sve montirane, međutim, u fazi je trenutno spajanje, napajanje gdje je potrebno 
osigurati kontinuirano napajanje. Dakle, oni ne mogu biti montirane na rasvjetni stup s 
obzirom da je rasvjetni stup napaja se samo tijekom noći, a kamere moraju biti u funkciji 
kontinuirano. Stoga će se na lokaciji Riva kod Lučke uprave napajati iz jednog prostora koji 
je u vlasništvu Grada u kojem se sad nalazi Lučka uprava. Na Trgu svetog Tome također 
napajanje ćemo osigurati kroz mogućnost provlačenja kabla sa zgradom Županije. Kod 
semafora Svetog Ivana također ćemo pokušati napajanje provesti kroz sam semafor i Riva, 
Starih statuta, na kružnom toku, tamo je potrebno postaviti ormarić sa baterijom i UPS-om 
kako bismo omogućili to napajanje. Sve zajedno, sukladno ugovoru kojeg imamo sa King 
ICT, sa ugovornim isporučiteljem opreme i ugovorenim izvođačem, rokovi su u petom 
mjesecu. Većina će kamera biti u funkciji do sredine svibnja, a ostatak do najkasnije do 
početka ljeta. Hvala. 
 
KRISTIJAN BITERI 
Zahvaljujem na odgovorima. Hvala. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
S obzirom da imamo još vremena za postavljanje pitanja, molim vijećnike da se prijave u 
sustav E-glasanja za postavljanje vijećničkih pitanja. 
Prijavili su se: 
DUŠICA RADOJČIĆ 
GORDANA FERENČIĆ 
MILAN RAŠULA 
NOEL MIRKOVIĆ 
DUŠANKO BABIĆ 
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JURAJ KOVAČEVIĆ 
IGOR BELAS 
MARIN LEROTIĆ  
SEAN SOLDATIĆ 
DANIJEL DEKOVIĆ 
ARDEMIO ZIMOLO 
ANA FONOVIĆ 
IVAN ŽAGAR 
VALTER BOLJUNČIĆ 
DRAGO MARIĆ 
ELENA PUH BELCI 
KRISTIJAN BITERI 
 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Moje prvo pitanje je za Gradonačelnika, pa molim onda odgovor na pismeno. Radi se, 
naravno, o zagađenju iz Cementare. Dobro je da je postavljena ova automatska mjerna 
postaja. Međutim, ona nije dovoljna zbog toga što vjetrovi pušu, kao što znamo, iz različitih 
smjerova. Samo u posljednjih mjesec, mjesec i pol dana imali smo pet prijava građana zbog 
onečišćenja zraka, neugodnih mirisa, pečenja u grlu i očima, 15.02., 21.02., 14.03., 19.03. i 
01.04. Dakle, možemo reći da je zagađenje zraka kontinuirano. Ono što je važno reći je, da 
zagađenje zraka bitno utječe na naše zdravlje, bolesti dišnih puteva, kardiovaskularne bolesti. 
Ono što je nužno, je staviti u funkciju mjernu postaju Fižela. Ona je nevjerojatnom greškom, 
odnosno ja vjerujem da nije bilo greške, ništa nije slučajno, izvan funkcije od 2009. godine, a 
od 2021. mjeri samo dva parametra. Nastavni Zavod za javno zdravstvo rekao je da bi tu 
mjernu stanicu trebalo staviti u funkciju, pa je moje pitanje, da li će Grad Pula nastaviti 
odnosno započeti ponovno financiranje mjerne postaje Fižela kako bi se mjerili svi parametri 
koji utječu na naše zdravlje iz Cementare koji je veliki gradski zagađivač. Tu su i čestice 
PM2,5 i PM10. Dakle, da li će se ponovno u funkciju staviti mjerna postaja koja je u funkciji 
bila do 2009. godine? I nitko ne zna zašto se sve do 2024. nije mjerilo ništa oko Cementare. 
Drugo pitanje je za direktora Herculanee, gospodina Fuarta. To sam ga već pitala, ali s 
obzirom da je prošlo nekoliko mjeseci ja molim da nas izvijesti što je pokazala studija 
izvodljivosti za kompostanu u Puli. Dakle, osnovni rezultati. Da li je prikladno graditi 
kompostanu? Koje su lokacije uzete u obzir? Koliko je koštala studija i tko je studiju radio? 
Naime, informacija posljednja koju smo imali je da je to u tijeku. Tako da ja molim da nas 
obavijesti sad o rezultatima, budući da zaista nije da je pet do dvanaest, nego je dvanaest i pol 
što se tiče kompostane i pravilnog sustava gospodarenja otpadom. Hvala.  
 
SAMANTA BARIĆ 
Mogu ja za Cementaru dati odgovor 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospođa Radojčić je zatražila za prvo pitanje ćete pismeno zatražiti od Gradonačelnika koliko 
sam ja shvatila. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Ukoliko postoji konkretan odgovor na moje pitanje da li se planira ponovno u funkciju staviti 
mjerna postaja Fižela koja će mjeriti sve parametre, ja ih ovdje mogu navesti, imala sam još 
minutu za pitanje, a to je: čestice 10 2,5, sumporovodik, amonijak, ugljikovmonoksid, 
dušikovoksid, sumporovdioksid i tako dalje. Hvala. 
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SAMANTA BARIĆ 
Evo, zahvaljujem na pitanju. Ja ću pokušati odgovoriti. Temeljem novih saznanja, podataka, 
informacija, sve ono što Grad Pula ima, a vezano je za Cementaru Calucem. Dakle, mi smo na 
zadnjoj konferenciji izjasnili se da smo kao Grad naručili mjerni uređaj. Mjerni uređaj je 
danas postavljen. Mislim da je upravo možda prije nekih sat, dva. Mjerni uređaj je postavljen 
i kao takav on će mjeriti određene parametre imisije štetnih i onečišćujućih čestica u zrak. Što 
se tiče mjerne stanice Fižela, također smo ih kontaktirali službeno. Dobili smo od njih da 
prošire parametre i da se mjere svi ostali parametri i lebdeće čestice, a ne samo onečišćujuće 
tvari, ozon i sumporovdioksid. Oni su nam, također, prije desetak dana odgovorili da je 
mjerna postaja Fižela, možemo vam dostaviti pismeno njihov službeni odgovor: da mjerna 
postaja Fižela mjeri samo onečišćujuće tvari, dakle, ozon i sumporovdioksid, što je propisano 
primjenjivim propisima, Uredbom o utvrđivanju popisa mjernih mjesta za praćenje 
koncentracija pojedinih onečišćujućih tvari u zrak i lokacija mjernih postaja i da je vezano uz 
mogućnost nadogradnje, odnosno opremanja navedene postoje, molimo da se obratite 
nadležnom Ministarstvu gospodarstva i održivog razvoja, vlasniku državne mreže za trajno 
praćenje kvalitete zraka. Također smo u razgovoru sa Nastavnim Zavodom za javno zdravstvo 
u kontaktu upravo zbog mjerne postaje Fižela i njihovih usluga. Da stavimo tu mjernu postaju 
Fižela u funkciju i danas smo dobili također informaciju od nadležnog Ministarstva 
gospodarstva i održivog razvoja da su oni voljni raspraviti o tome da se omogući praćenje i 
ostalih parametara na mjernoj postaji Fižela. To su sad najnovije obavijesti. Nadovezala bih 
se samo na još jednu važnu vijest, a to je vezano za studiju procjene utjecaja na okoliš, vezano 
za peć, mišljenje, za novu peć Calucema. Došlo je također rješenje Ministarstva gospodarstva 
i održivog razvoja u kojem se navodi, dakle, ono je javno i možete ga naći na njihovim 
stranicama, u kojem se navodi da nije potrebno provesti studiju procjene utjecaja na okoliš i 
da nije potrebno niti za ekološku mrežu. Tako da i naše mišljenje usklađujemo sa 
Ministarstvom gospodarstva i održivog razvoja i određene mjere koje sukladno okolišnoj 
dozvoli potrebno pratiti. Ali o svemu tome ćemo vas još i detaljnije izvijestiti, a možemo vam 
i dostaviti evo i napismeno dopis od Ministarstva za postaju Fižela. Hvala. 
 
ROBI FUART 
Hvala na pitanju. Znači, vezano za predstudiju za sortirnicu i kompostanu, mi smo dobili 
završnu verziju studije prije nekih možda mjesec ili nešto više gdje smo u Herculanei i u 
gradskim službama analizirali podatke i vratili smo je na doradu u odnosu na neke 
specifičnosti koje smo smatrali da još treba doraditi i na neke aspekte koji nisu bili uzeti u 
obzir. Danas je upravo u Histriji skup koji je vezan za zaštitu voda i izrađivači su na tom 
skupu pa samo i razgovarali gdje smo s tom studijom, tako da ovaj tjedan će biti financijski 
dio gotov, koji će se onda uglaviti u kompletan dokument. Tako da mi računamo tijekom 
idućeg tjedna da ćemo dobiti taj završni dokument koji ćemo još jednom pregledati i onda bi 
napravili predstavljanje i radionicu same studije. Kad govorimo o lokaciji studija ne definira 
lokaciju u smislu točkice, jer to moramo definirati mi sami. Studija govori o tome što se 
događa ako napravimo objekt unutar deset kilometara, što se događa ukoliko ne napravimo 
niti sortirnicu, niti kompostanu, nego to i dalje prepustimo tržištu, što se događa ako 
napravimo samo sortirnicu, ako napravimo samo kompostanu, ako napravimo automatsku 
sortirnicu, ručnu? Dakle, ima varijantna rješenja. I obzirom da, evo, kažem, ovaj tjedan bi 
trebao doći taj završni dio vezano za financije. Sad mi je teško reći što ona pokazuje. Ono što 
je sigurno da, prema zadnjim podacima koje smo vidjeli, objekti nisu isplativi ukoliko nisu 
sufinancirani. Ukoliko su sufinancirani sa 50%, govorimo sada kod izgradnje, onda su 
isplativi gledajući da će se vjerojatno ove cijene na tržištu za otpad koji se zbrinjava preko 
trećih osoba, da će te cijene rasti, recimo, sa vrijednostima i cijenama koje su bile prije četiri, 
pet, godina, stvarno je sortirnica bila potpuno, nije bilo priuštivo ih uopće graditi, dok se sada 
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to sa povećanjem cijena na tržištu mijenja. Ali evo, pričekao bih još tjedan dana, imali bi 
dokument, pogledat ćemo ga još jednom interno, eventualno ako ima još koja greška ili nešto 
da treba ispraviti, i onda idemo u javnost s dokumentom. Dakle, to je sad, to je tu negdje. Da, 
izrađivač je Dvokut ecro, firma iz Zagreba, ja cijenu zaista sad ne znam napamet, ali ona je 
bila oko 20 i nešto tisuća eura. Mogu vam to pismeno odgovoriti. Da li je 22, 25, 26, evo 
stvarno ne znam napamet. Hvala. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Za pročelnicu u vezi sa ovom mjernom stanicom Fižela. Htjela bih znati samo da li možemo 
znati neki okvirni rok u kojem bi bilo izvedivo da se ona konačno i postavi budući da su ljudi 
danak u zdravlju u Cementari i cijelom gradu već platili i sigurno već jedva čekaju da znaju 
kad će imati sigurne i pouzdane podatka o zagađenju koje dolazi iz tog postrojenja, kako bi se 
onda mogli poduzeti odlučni i oštri potezi da se zaštiti zdravlje stanovnika. A drugo se 
referiram na ovaj dio da je Ministarstvo reklo da ne treba provesti procjenu utjecaja na okoliš 
za novu peć na ugljen. Što je velika sramota! A znate zašto su rekli, između ostalog, da ne 
treba provesti? Zbog toga što nitko nije znao da se taj postupak provodi. Grad naime to nikog 
nije obavijestio. Inače bi ljudi koji stanuju okolo sigurno rekli da trebaju i žele studiju utjecaja 
na okoliš za još jednu peć na ugljen koja ima još veći kapacitet nego ona sada. Na ugljen. U 
21. stoljeću. A najporaznija činjenica je ta što je Grad Pula dao mišljenje da ne treba provesti 
postupak procjene utjecaja na okoliš i to je najžalosnije u cijeloj ovoj priči. Ministarstvo je 
vjerojatno reklo ako grad ne interesira, zašto bi nas. Hvala. 
 
SAMANTA BARIĆ 
Evo, odgovorit ću na pitanje. Prvo što je nama učiniti za mjernu postaju Fižela je da 
razgovaramo sa nadležnim Ministarstvom s obzirom da je informacija vrlo svježa, dakle, od 
danas. Mi ćemo odmah poduzeti određene mjere, odmah idući tjedan, tražiti razgovor i 
sastanak i ja se nadam da će biti u definitivno pozitivnom smjeru. Također što smo odradili 
kao Grad, uputili smo nadležnom državom inspektoratu zaštite okoliša zahtjev za dostavom 
svih zapisnika o nadzoru, provođenja svih mjera koje su propisane u okolišnoj dozvoli za 
tvornicu cementa Calucem da nam se dostave s obzirom na sve primjedbe građana i s obzirom 
da je nama u Gradu vrlo stalo do zdravlja naših građana, naših sugrađana i naših zdravog 
okoliša. Dobili smo također prije jedno desetak dana službeni odgovor iz nadležnog državnog 
inspektorata da oni sukladno zakonu, ja sad trenutno mogu ovdje i pronaći li vam možemo 
dostaviti, nisu u mogućnosti nama, kao jedinici lokalnoj samoupravi, dati zapisnike na uvid, 
odnosno dostaviti. Znači, zapisnici se dostavljaju samo sudovima i ostalim nekakvim 
nadležnim tijelima, ali ne u svakom slučaju jedinicama lokalne samouprave. S obzirom da 
samo dobili, na neki način, odbijen zahtjev, tražit ćemo i to ćemo već sutra, tražit ćemo od 
tvornice cementa Calucem da nam oni dostave zapisnike na uvid. Sljedeće što smo poduzeli 
po tom pitanju je da smo donijeli odluku o potrebi provedbe mjerenja posebne namjene, 
odnosno procjene razine onečišćenosti na području Grada Pule. Mjerenje posebne namjene 
sadržavat će mjerenje masenih koncentraciju i analizu sljedećih onečišćujućih tvari u zrak: 
sumporovdioksid, sumporovvodik, lebdeće čestice PM2,5, PM10 i ostale koncentrirajuće 
lebdeće čestice. Mjerenje posebne namjene provodit će se u trajanju od osam tjedana 
ravnomjerno raspoređenih tijekom jedne godine, dakle, odnosno kvartalno, četiri puta 
godišnje. Sredstva koja su potrebna za provođenje ovih mjera od strane ovlašnih ispitnih 
laboratorija jesu, sad govorimo o procjeni s obzirom da imamo određenu ponudu koju ne 
znamo koja će biti kad budemo radili nabavu, tako to je nekih 26.000 eura, što mi u trenutku 
planiranja proračuna nismo tako znali, tako da ćemo morati osigurati na rebalansu sredstva za 
provođenje i ovih mjera. Tako da, evo, Grad Pula, zaista radi na svim mjerama što se tiče 
zaštite okoliša i zaštite zdravlja naših građana. Kad govorimo o rješenju koje je Ministarstvo, 
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koje je nadležno i obavezujući organ, mi smo samo regulatorni organ, oni su donijeli rješenje 
sa svim obrazloženjem. Ja ga sad ne bih ovdje zaista čitala, jer to će trajati jako dugo. Imate 
ga na stranicama Ministarstva gospodarstva i održivog razvoja. Ukoliko ne, možemo vam ga 
mi pismeno službeno dostaviti i još jedan ne manje bitan podatak je da su iz tvornice cementa 
Calucem obratili su Plinari kako bi, za početak, jednu peć prebacili na proizvodnju na plin, a 
uskoro, tako reći, i razmišljaju svih sedam peći prebaciti na plin i već se radi elaborat za ovu 
jednu peć. Znači, smjer je i radimo i surađujemo s njima, ali ponavljam, zaista, evo u ime 
Grada, da nam je najbitnije da nam grad bude čist i da nam naši građana imaju osigurano 
zdravlje. Hvala. 
 
GORDANA FERENČIĆ 
Za današnju sjednicu imam dva pitanja. 
Prvo pitanje postavila bih direktoru Herculanee gospodinu Fuartu. Naime, prema mojim 
saznanjima, počeo je proces izrade dokumentacije zelenog katastra. Pula zaslužuje da se 
popišu sve zelene površine u Gradu. Stara stoljetna stabla, novo posađena stabla, travnjaci, 
živice, cvjetnjaci te da imamo i sastavno praćenje zalijevanja. O tome nam ovisi zelena 
sadašnjost i zelena budućnost, odnosno sustavno upravljanje javnim površinama. Zanima me 
što je po tom pitanju do sada napravljeno i dokle se stiglo. 
Drugo pitanje bih postavila uvaženoj pročelnici Ivani Sokolov. Naime, mene zanima da li 
postoji mogućnost i da li je Grad razmišljao o izgradnji jedne manje multifunkcionalne 
sportske dvorane u Puli. Hvala. Grazie. 
 
ROBI FUART 
Hvala na pitanju. Dakle, Pula Herculanea je prije godinu i nešto, odnosno 2022. ugovorila 
izradu katastra. Radimo katastar vezano za sve djelatnosti kojima se Herculanea bavi, pa tako 
radimo i katastar za ovaj dio za grad, odnosno za zelene površine. Sama aplikacija, odnosno 
sama ta platforma postavljena je početkom prošle godine i od tada konstantno unosimo 
podatke pa tako, evo, sad sam na brzinu, što sam stigao, dok sam slušao pitanje, izvukao. Do 
sada je uneseno pozicijski, kad govorimo, je uneseno 2328 stabala. Dakle, to je uneseno u 
smislu točkice, u smislu pozicije. Iza toga ide unos podataka. Za dio tih stabala uneseni su i 
podaci i ono što radimo, mislim da to radimo prvi u Hrvatskoj, barem nemam zabilježeno da 
je netko drugi radio prije nas. To smo upravo započeli, a to je čipiranje stabala. Znači, na 
svako stablo stavljamo RFID tag tako da ćemo zapravo moći u drvoredu je jednostavno 
prepoznati stablo i vidjeti u katastru, ali kad smo negdje u nekom parku ili tako, onda je to 
teže, tako da će svako stablo imati taj svoj jedinstveni čip preko kojeg će se moći identificirati 
i u samom GIS-u, odnosno u samom katastru pogledati podatke. Pored toga, do sada je 
uneseno 125 000 m2 zelenih površina, 14 000 m2 cvjetnjaka, 398 000 m2 površina na 
održavanju. To govorimo o površinama gdje prolazi čistilica, pometač i slično. Sve je 
apsolutno, apsolutno sve košarice. Mislim da ih je negdje oko 500 košarica za otpad i kako su 
po gradu tisuću i nešto lokacija podzemnih i polupodzemnih posuda i drugih specijalnih 
posuda. Zatim sve korisnike Pula Herculanee korisnike, kad govorimo o korisnicima za 
prikupljanje otpada imamo registrirane sve korisnike svaku kantu, svaku posudu koju smo 
dijelili, žutu, plavu, zelenu i tako dalje. Isto tako, obzirom da je to projekt koji radimo u 
suradnji sa Gradom, unesena su i upisna područja škola. Imamo i broj prijavljenih stanovnika 
po kućnim brojevima, tako da tu možemo izvlačiti i različite statistike kad predviđamo za 
određena područja nekakve promjene, tako da mogu reći, onako, da je do sada dosta velik 
posao obavljen, s time kad govorimo o stablima, tu je stvarno onako širok posao. Ovih 2328 
stabala, što je do sada uneseno, najmanje još toliko ili nešto više od toliko treba unijeti da bi 
rekli da smo zahvatili veći dio onoga što održavamo. Evo, ovdje mogu sad najaviti da ćemo 
one iduće subote, odnosno 20.04. na Karolini povodom Dana planete Zemlje, 30. godina 
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Herculanee, 135. godina organizirane čistoće u gradu Puli imati događaj gdje će osim što će 
biti prezentiran vozni park Herculanee, biti će različite igre, zero waste radionice i tako dalje, 
bit će i prezentacija čipiranja stabala baš u Parku Nimfej i tamo ćemo i javno prezentirati 
katastar. Dakle, za nekih desetak dana, nešto manje ćemo javno prezentirati ono što je do sad 
učinjeno, s time da treba reći da je to stvarno posao koji nas još čeka, koji je dosta opširan. 
Zahvaljujem. 
 
IVANA SOKOLOV 
Evo, hvala vam na pitanju. Nedavno smo, čini mi se, prošli tjedan, imali zajednički sastanak 
sa Istarskom županijom, razgovarali o izgradnji nove trodjelne dvorane na igralištu 
Gimnazije. Ići će se u tom smjeru. Dakle, u partnerstvu sa Istarskom županijom. Ono što smo 
načelno razgovarali je kako bi u jutarnjim satima škola Gimnazija zajedno sa strukovnom 
školom i Glazbenom školom koristila termine, a kako bi popodne dvoranu koristili klubovi, 
sportske zajednice. Dakle, ide se u smjeru, Gimnazija već polako priprema dokumentaciju, 
tako da kreću u izradu idejnog rješenja, a onda i dalje projektno tehničke dokumentacije. 
Možda samo još evo dvije rečenice da smo u proračun za 2024. u odjelu za investicije 
osigurali sredstva za rekonstrukciju dvorane Patinaggio, odnosno SRC Mirna, a isto tako kako 
nam stoji spreman već duže vrijeme projekt dvorane o kojoj smo već nekoliko puta pričali i 
spominjali, evo to je dvorana škole Tone Peruško, međutim, čekamo pozive od NPOO-a kako 
bi se mogli prijaviti. Hvala. 
 
GORDANA FERENČIĆ 
Zahvaljujem na iscrpnim odgovorima. 
 
MILAN RAŠULA 
Nije me bilo na 32. i 31., sad četiri pitanja, možda malo previše, ali kolegica Ferenčić i ja smo 
bili brži. Možda završimo kod Tarika Filipovića na najbržem prstu narednih par meseci.  
Moje treće pitanje danas tiče se aktualne situacije kod predizborne kampanje. Ne znam da li 
bi mi odgovor mogla dati pročelnica Andrea Peruško ili pročelnica Kljajić Dakić. Ne znam u 
čijem je resoru to pitanje. Zanima me da li je Grad Pula, odnosno nadležni Upravni odjel, 
zaprimio i koliko zahtjeva za flyering, znači za postavljanje promotivnih materijala na vozila 
na šoferšajbe ispod brisača stakla. Jer evo unazad par dana činjenica je da sam zatekao tri 
različita plakata, a znamo da po našoj Odluci je to pod posebnom regulativom, a u kampanji 
čujemo da se svi zaklinju u zakonitost, transparentnost, poštivanje propisa i tako dalje.  
Četvrto pitanje, odnosno drugo, tiče se poslovne politike, odnosno projekcije trgovačkog 
društva Monte Giro, znači za direktora Darka Bijelića. U medijima se, u nekoliko navrata, 
provukla informacija da se radi na proširenju pa me zanima u kojoj smo fazi? Da li je izrađena 
projektna dokumentacija? Da li su se sredstva na neki način za takvu poslovnu odluku 
planirala ili se planiraju? I kada bi eventualno moglo da se očekuje da bude na ponudi za naše 
sugrađane? Mislim, to je nekoliko pitanja da mi netko ne bi zamerio, da se radi o povredi 
Poslovnika, nego samo pokušavam tematski da zaokružim konkretno pitanje se tiče proširenja 
groblja ili grobne pozicije Monte Giro u Puli. Hvala. 
 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ 
Vezano za vaš upit i same flyere na vozilima. Znači, mi nismo u odjelu izdali niti jedno 
odobrenje. Ono što smo izdali, izdali smo za štandove svima na praktički istim lokacijama, a 
ako se radilo o panoima, uputili smo na naše zakupnike kojima su se pojedinačno stranke 
obraćale. To je koliko ja znam iz okvira svog odjela. 
Hvala. 
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DARKO BIJELIĆ 
Hvala na pitanju. Mi radimo na toj projektnoj dokumentaciji i to paralelno za oba groblja koja 
su u Puli. Znači, za Gradsko groblje i za Mjesno groblje u Štinjanu. Trenutno čekamo 
lokacijsku dozvolu za Gradsko groblje. Znači, to je sad više nije na nama, to je sad na odjelu. 
A što se tiče Mjesnog groblja u Štinjanu, mi smo sad trenutno u fazi ishođenja uvjeta za 
lokacijsku dozvolu koju smo isto predali. Tako da, u principu, tu smo negdje paralelno sa oba 
projekta. I što se tiče pitanja kad bi to moglo biti. Mislim, ovisi o brzini dobivanja te projektne 
dokumentacije. Ja se nadam da će iskreno to biti čim prije. Evo. To je to.  
 
MILAN RAŠULA 
Pa jedino možda još dopunsko pitanje kolegici, odnosno pročelnici Kljajić Dakić: da li je 
onda nadležno redarstvo u ovom slučaju, komunalno redarstvo postupalo ili će postupati do 
15. kada kreće izborna šutnja? Hvala.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Andra Peruško, hoćete li vi odgovoriti ili gospođa Kljaić? 
 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ 
Nije u mojoj nadležnosti.... 
 
ANDREA PERUŠKO 
Evo, poštovani vijećniče zahvaljujem na pitanju. Redarstvo će učiniti sve što je u našoj 
nadležnosti i evo, provjeriti ćemo plakatiranje i to što ste naveli. I evo zaista ćemo napraviti 
sve što je u našoj nadležnosti. Hvala. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Prvo pitanje se odnosi na jednu stvar od koje sad ima 11 mjeseci, a riječi o Sporazumu koji je 
Gradonačelnik prošle godine u petom mjesecu, 09.05. potpisao sa gradom Lavovom sa 
Gradonačelnikom grada Lavova o suradnji, što je kasnije prozvano pismom namjere. I koliko 
mi je poznato, do dana današnjeg, jedini trošak po tom pitanju, jedina aktivnost koju je imao 
je sam put Gradonačelnika, novinara i zaštitara koji je išao s njim u Lavov u iznosu od cca 
5.000 eura. U međuvremenu je Grad uložio u ukrajinsku djecu uglavnom za njihov smještaj, 
za ovo, za ono, negdje oko 19.000 eura, ali od tog puta i dogovora da se o suradnji sa 
Lavovom za sport za kulturu, za radno, bilo je riječi puno i o djeci, u toj ratnoj zoni, nismo 
realizirali ništa. I ja ne bih baš nikako volio, htio bih čuti od Gradonačelnika koji je sljedeći 
korak, jer čekamo već 11 mjeseci da se desi sljedeći korak. Već smo to jednom pitali. Kad 
ćemo toj djeci Lavova zbog kojih je on išao potpisati sporazum, tj. pismo namjere na taj veliki 
put, i opasan, kako je rekao, da li ćemo doći do situacije da stvarno i ugostimo neku djecu iz 
Lavova i da oni nešto malo uživaju u tom sporazumu sa ovim gradom? Problem je bio to da je 
Gradonačelnik potpisao sporazum, tj. pismo namjere bez odobrenja Gradskog vijeća. Pošto 
mi nismo donijeli nikakvu odluku ja zaključujem da se ništa nije napravilo po tome. Ja ne bih 
volio da to ostane PR. Meni je stalo do dostojanstva ovog Grada. I ako nekom u ratnoj zoni 
nešto potpišemo i damo neko obećanje, da nešto i napravimo od toga. Bilo bi to jako lijepo 
napraviti. To je bilo prvo pitanje i očekujem da li pismeni odgovor ili nešto slično.  
Drugo pitanje je što se tiče natječaja koji je raspisan sad pred malo za najam prostora za 
smještaj sustava najma javnih bicikala i romobila. Prošle godine je što se bicikala tiče bio 
mali fijasko. Znači, bicikala je bilo, došle su kasno. Ove godine se krenulo ranije i 01.05. bi 
sad trebalo krenuti u pogon. Ono što me zanima je: zašto je Grad postavio natječaj na takav 
način da je sustav najma bicikala i romobila isključivo namijenjen za turiste? Jer je cijena 
prošle godine po minuti najma za biciklu bila 0,40 centi, što je za, ne znam 10 minuta vožnje 
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4,00 eura. To ne da ne potiče vožnju bicikla nego je isključivo turistima zanimljivo. A rok je 
godinu dana. Traje ugovor. Pa bih molio odgovor na to pitanje. 
 
KRISTIJAN BITERI (povreda Poslovnika) 
Zato što vijećnik Mirković laže. Djeca Ukrajine su bila u Hrvatskoj, u Puli, ugošćena su. Šta 
me prekidaju ovi? 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Pročelnica će odgovoriti. 
 
KRISTIJAN BITERI 
Da, ali ja moram reći jer lažu. Djeca Ukrajine su bila u Puli. Amen. 
 
IVA MATANOVIĆ 
Hvala vam na pitanju. Evo, ovako, da pojasnimo ovu situaciju vezano za to pismo namjere za 
suradnju i prijateljstvo sa Lavovom. Iako nisam bila tu u to vrijeme, mogu vas podsjetiti da je 
samo ministarstvo svojom odlukom potvrdilo da taj sporazum nije niti trebao biti odnosno taj 
tip akta nije imao snagu sporazuma u prijateljstvu i suradnji, tako da nije bilo potrebno 
potvrđivati ga na Gradskom vijeću. Ukoliko je potrebno, mi ćemo to dostaviti i pisanim 
putem ponovno. Znači, tu odluku ministarstva. A što se tiče odlaska, odnosno dolaska 
ukrajinske djece koja su u biti na račun proračuna Grada Pule provela tu jednu rehabilitaciju, 
možemo reći, u postsezoni, su boravila na Zlatnim stijenama gdje je proveden, uz veliki trud i 
veliku podršku Upravnog odjela za društvene djelatnosti koji su angažirali, dakle, napravili su 
program, djeca su se družila sa našom djecom, imali su stvarno ispunjeno tih 10-ak dana 
koliko su boravili. Tako da možemo reći da je to pismo namjere za uspostavom neke suradnje 
u budućnosti itekako imalo neku konkretnu realizaciju dolaskom te djece. Također, možemo 
reći da je naš Gradonačelnik isto u korespondenciji sa Gradonačelnikom još jednog 
ukrajinskog grada. Naime, oni se nama obraćaju za pomoć. Imali smo više tako nekakvih 
videopoziva, međutim, nije bilo potrebe za sada, za uspostavom nekakvog formalnog 
dokumenta o prijateljstvu i suradnji između dvaju gradova. Evo, to je to.  
 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ 
Vezano za natječaj sustava javnih bicikala, nažalost, nitko nam se nije javio na taj natječaj. 
Tako da ćemo ga idući tjedan ponoviti i ne znamo da li će biti zainteresiranih. Trebalo bi biti. 
Ljudi su zvali, ali evo, na ovaj natječaj se nitko nije javio. Mislim, evo, išli smo sa novom 
odlukom o lokalnim porezima gdje je ta cijena u odnosu na prošlogodišnju dosta veća, ali 
opet je taj početni iznos manji od onog što je bio izlicitiran prethodne godine pa mislimo da 
cijena nije razlog tome. Vidjet ćemo sada kroz idući tjedan da li ćemo imati zainteresirane. S 
druge strane, rekli ste vezano za cijenu. Znači, mi tu cijenu ne možemo dirigirati onome tko 
će dobiti te površine u zakup. To nije komunalna djelatnost da bi Grad mogao uspostaviti 
cijenu. U našem sustavu nije komunalna djelatnost, nismo je proglasili komunalnom.  
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Imam dodatno pitanje ili komentar. Znači, ja ne sporim to da je u redu da Grad pomaže djeci 
iz Ukrajine. Ja samo pitam zašto je Gradonačelnik napravio put od pet dana, riskirao život, 
kako je sam govorio, potrošio 5.000 eura na to da mi od realizacije tog sporazuma nemamo 
ništa. Znači, mi, tj. Gradonačelnik ne može djeci Lavova direktno pomoći jer nema odluku 
Gradskog vijeća. Zašto smo onda uopće raspravljali prošle godine, to je bila 12. točka 
dnevnog reda 25. sjednice. Zašto smo uopće bili upoznati s tim, kad ionako ispada da to nema 
veze. Ja bih volio da do realizacije neke dođe jer je bilo riječi da će doći. Tako da ne bih volio 
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da Gradsko vijeće ovdje služi samo kao ukras. Znači, mi imamo neku ulogu i mi bi rado 
preuzeli, pretpostavljam, ne vjerujem da bi netko pružao otpor tako nečemu ovdje. 
 
IVAN ŽAGAR 
Može da pročelnica ponovno izađe da na hrvatskom ovog puta odgovori kolegi Mirkoviću 
koji očito ne razumije... 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ja vas lijepo molim. Ovdje nema promidžbe za Sabor, nego izvolite se držati teme i 
razgovarajmo mirno, bez tenzije.  
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Tko ima promidžbu za Sabor, gospođo? 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Bez tenzije. Dobili ste odgovor, ja mislim da imate odgovor. 
 
MILAN RAŠULA (povreda Poslovnika) 
Pa mislim Predsjednice da imate alat u Poslovniku o radu Gradskog vijeća za ovakve upadice, 
komentare, izriče se opomena, pa nakon ponovne ili učestale... 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Sve to znamo gospodin Rašula. Ja sam pokušala da se malo smiri situacija i da nema ispada. 
 
MILAN RAŠULA  
Pa zato sam i rekao povreda Poslovnika, ne držite se Poslovnika.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA  
 
Utvrđujem da smo ovime iscrpili vrijeme za postavljanje vijećničkih pitanja. Vijećnici koji na 
ovoj sjednici nisu stigli postaviti pitanja, imati će prednost na sljedećoj sjednici Gradskog 
vijeća: 
 
DUŠANKO BABIĆ 
JURAJ KOVAČEVIĆ 
IGOR BELAS 
MARIN LEROTIĆ  
SEAN SOLDATIĆ 
DANIJEL DEKOVIĆ 
ARDEMIO ZIMOLO 
ANA FONOVIĆ 
IVAN ŽAGAR 
VALTER BOLJUNČIĆ 
DRAGO MARIĆ 
ELENA PUH BELCI 
KRISTIJAN BITERI 
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AD – 2.  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 32. SJEDNICE GRADSKOG 
   VIJEĆA GRADA PULA-POLA OD 09. VELJAČE 2024. GODINE 
  
Na skraćeni zapisnik sa 32. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi.  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 2. te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 17 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 
usvojilo 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 32. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula-Pola od 09. veljače 2024. godine 
 
 
 
AD – 3. DONOŠENJE: 
3.1. ODLUKE O DODJELI NAGRADE GRADA PULE U 2024. GODINI - Josip Brezac 
3.2. ODLUKE O DODJELI GRBA GRADA PULE 2024. GODINE - Rozalija Javoran 
3.3. ODLUKE O DODJELI POVELJE GRADA PULE 2024. GODINE - Škola za odgoj i   
obrazovanje – Pula 
3.4. ODLUKE O DODJELI POVELJE „POČASNI GRAĐANIN GRADA PULE“ 2024. 
godine   
-Radovan Kirin iz Medulina 
 
Predlagatelj je Odbor za dodjelu nagrada i drugih priznanja te je obrazloženje o prijedlozima 
javnih priznanja dao Valter Boljunčić, predsjednik Odbora. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Igor Belas, Ardemio Zimolo, Milan Rašula s 
replikom vijećnice Dušice Radojčić, i Sean Soldatić te je dodatna objašnjenja i odgovore na 
pitanja dao Valter Boljunčić. 
 

Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
donijelo  
 ODLUKU 
 o dodjeli Nagrade Grada Pule u 2024. godini - Josip Brezac 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i s 1 „SUZDRŽANIM“ glasom  
donijelo  
 ODLUKU 
 o dodjeli Grba Grada Pule 2024. godine - Rozalija Javoran 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasa 
donijelo  
 ODLUKU  
 o dodjeli Povelje Grada Pule 2024. godine - Škola za odgoj i obrazovanje-Pula 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3.4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
donijelo  
 ODLUKU 
 o dodjeli Povelje „Počasni građanin Grada Pule” 2024. godine - Radovan Kirin iz 
Medulina 
 
 
 
AD – 4. DONOŠENJE ODLUKE O OVLAŠTENJU ZA SKLAPANJE SUDSKE 
  NAGODBE PRED TRGOVAČKIM SUDOM U PAZINU U PARNIČNOM 
  PREDMETU P-241/22 (Valkane) 
  
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Igor Jovin, 
pomoćnika pročelnice Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić (Možemo!). 
MILAN RAŠULA (povreda Poslovnika – izlaženje izvan okvira teme). 
Repliku na izlaganje vijećnice Dušice Radojčić dali su vijećnici Juraj Kovačević i Sean Soldatić. 
Izlaganje u ime Kluba vijećnika nastavlja Valter Boljunčić (IDS). 
MILAN RAŠULA (povreda Poslovnika – izlaženje izvan okvira teme). 
Odgovor na povredu Poslovnika daje vijećnik Valter Boljunčić, repliku na izlaganje vijećnika 
Valtera Boljunčića dao je vijećnik Juraj Kovačević. Raspravu u ime Kluba vijećnika nastavlja 
vijećnik Igor Belas (SDP) s replikom vijećnice Dušice Radojčić. 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Milan Rašula s replikom vijećnice Dušice 
Radojčić,  
DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnika – uvreda). 
Raspravu nastavlja vijećnik Ardemio Zimolo s replikom vijećnika Milana Rašule i Dušice 
Radojčić, Valter Boljunčić s replikom vijećnika Juraja Kovačevića i Seana Soldatića. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
donijelo  

ODLUKU 
 o ovlaštenju za sklapanje sudske nagodbe pred Trgovačkim sudom u Pazinu u 
parničnom  predmetu P-241/22 (Valkane) 
 
 
 
 
AD – 5. DONOŠENJE ODLUKE O ODABIRU NAJPOVOLJNIJIH PONUDITELJA I 

 PRIHVAĆANJU PONUDA ZA DODJELU DOZVOLA ZA OBAVLJANJE  
  DJELATNOSTI NA POMORSKOM DOBRU NA  

PODRUČJU GRADA PULA- POLA  
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Sanja Kljajić 
Dakić, pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne poslove. 
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U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ardemio Zimolo, Dušica Radojčić s replikom 
vijećnika Juraja Kovačevića, Milan Rašula, i Drago Marić, a odgovore na pitanja i dodatna 
objašnjenja dala je pročelnica Sanja Kljajić Dakić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ODLUKU  
 o odabiru najpovoljnijih ponuditelja i prihvaćanju ponuda za dodjelu dozvola za 
obavljanje  djelatnosti na pomorskom dobru na području Grada Pula – Pola 
 
 
 
AD – 6. DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU NA KORIŠTENJE KATASTARSKIH 
  ČESTICA NA OTOKU VERUDA DRUŠTVU PULA USLUGE I  

UPRAVLJANJE d.o.o.  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Sanja 
Kljajić Dakić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne 
poslove. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić, a odgovore na pitanja i 
dodatna pojašnjenja dala je pročelnica Sanja Kljajić Dakić.  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
donijelo 
 ODLUKU 
 o davanju na korištenje katastarskih čestica na otoku Veruda društvu Pula usluge i  
 upravljanje d.o.o. 
 
 

- pauza od 17:25 – 17:55 - 
 
 
 
AD – 7. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNAMA ODLUKE O  
   KOMUNALNOJ NAKNADI  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Sanja 
Kljajić Dakić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne 
poslove.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Juraj Kovačević i Drago Marić, a odgovore 
na pitanja i dodatna pojašnjenja dala je pročelnica Sanja Kljajić Dakić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 7. te nakon glasanja utvrđuje da je  
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 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
donijelo 
 ODLUKU 
 o izmjeni i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi 
 
 
 
Predsjednica Gradskog vijeća obavještava prisutne da su se vijećnici Sean Soldatić i Juraj 
Kovačević odjavili sa sjednice. 
 
 
 
 
AD – 8.  DONOŠENJE ODLUKE O UKIDANJU STATUSA JAVNOG DOBRA U  

OPĆOJ UPOTREBI – KČ. BR. 3194/31 K.O. PULA  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Sanja 
Kljajić Dakić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne 
poslove. 
 
Budući nije bilo zainteresiranih za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 8. te 
nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ODLUKU 
 o ukidanju statusa javnog dobra u općoj upotrebi - kč.br. 3194/31 k.o. Pula 
 
 
 
AD – 9.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O PROVEDBI 
  PROJEKTA ZAMJENE KROVNIH POKROVA KOJI SADRŽE AZBEST I 
  ZBRINJAVANJA (ODVOZA) AZBESTNIH PLOČA S LOKACIJA NA 
  PODRUČJU GRADA PULA – POLA  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Samanta 
Barić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
U ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!). 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ODLUKU 
 o izmjeni i dopuni Odluke o provedbi projekta zamjene krovnih pokrova koji sadrže 
azbest i  zbrinjavanja (odvoza) azbestnih ploča s lokacija na području Grada Pula – Pola 
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AD – 10.  DONOŠENJE ODLUKE O PLANU, PROGRAMU I NAČINU  
UPOZNAVANJA S OPASNOSTIMA OD POŽARA I OSTALIH RIZIKA NA  
PODRUČJU GRADA PULA – POLA  

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Andrea 
Peruško, p.o. pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ardemio Zimolo, Elena Puh Belci i Daniel 
Deković s replikom vijećnice Dušice Radojčić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 10. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
donijelo 
 ODLUKU 
 o planu, programu i načinu upoznavanja s opasnostima od požara i  ostalih rizika 
na  
 području Grada Pula – Pola 
 
 
AD – 11.  DONOŠENJE ODLUKE O ODREĐIVANJU PRAVNIH OSOBA OD 

INTERESA ZA SUSTAV CIVILNE ZAŠTITE GRADA PULA – POLA  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Andrea 
Peruško, p.o. pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić i Daniel Deković, a 
odgovore na pitanja i dodatna pojašnjenja dala je pročelnica Andrea Peruško. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 11. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 ODLUKU 
 o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Grada Pula – Pola 
 
 
 
AD – 12.  DONOŠENJE ODLUKE O ODREĐIVANJU NAGRADA ZA RAD 

ČLANOVIMA VIJEĆA I PREDSTAVNICIMA NACIONALNIH MANJINA  
U GRADU PULA – POLA  

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Andrea 
Peruško, p.o. pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Elene Puh Belci i Milan Rašula, a odgovore 
na pitanja i dodatna pojašnjenja dala je pročelnica Andrea Peruško. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 12. te nakon glasanja utvrđuje da je  
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 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
donijelo 
 ODLUKU 
 o određivanju nagrada za rad članovima vijeća i predstavnicima nacionalnih manjina u 
 Gradu Pula – Pola 
 
 
 
AD – 13.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU PRIJEDLOGA ZA  
  IMENOVANJE SUDACA POROTNIKA ŽUPANIJSKOG SUDA 

U PULI-POLA  
 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovana, a obrazloženje o prijedlogu akta dao je Noel 
Mirković, potpredsjednik Odbora.  
 
Budući nije bilo zainteresiranih za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 13. te 
nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ZAKLJUČAK  
 o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u Puli-Pola 
 
 
AD – 14.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
NA: 
 14.1. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 
  Dječjeg vrtića „Mali svijet“ 
 14.2. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 
  Dječjeg vrtića Pula 
 14.3. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 
  Dječjeg vrtića- -Scuola dell' infanzia Rin Tin Tin Pula – Pola 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana 
Sokolov, p.o. pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnica Elena Puh Belci (IDS) i Drago 
Marić (SDP). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Ana Fonović, Marija Marković Nikolovski s 
replikom vijećnika Noela Mirkovića i Valtera Boljunčića, a dodatna pojašnjenja i odgovore 
na pitanja dala je pročelnica Ivana Sokolov. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 14.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
donijelo 
 ZAKLJUČAK  
 o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o  

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Mali svijet“ 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 14.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
donijelo 

ZAKLJUČAK  
 o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o 
unutarnjem  ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Pula 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 14.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
donijelo 
 ZAKLJUČAK  
 o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o 

unutarnjem  ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića- -Scuola dell' infanzia Rin Tin  
Tin Pula – Pola 

 
 
 
AD – 15.  DONOŠENJE ODLUKE O IZGLEDU SLUŽBENE ODORE TE IZGLEDU I 
   SADRŽAJU SLUŽBENE ISKAZNICE POMORSKOG REDARA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Andrea 
Peruško, p.o. pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu. 
 
Vijećnik Ardemio Zimolo na sjednici je podnio Amandman na prijedlog akta. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje uvrštavanje Amandmana vijećnika Ardemia Zimola te 
nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE SA 15 glasova „ZA, bez glasova „PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH” glasova 
prihvatilo da se u dnevni red pod točkom 15 uvrsti razmatranje 
 
 Amandmana vijećnika Ardemia Zimola, podnesen na sjednici. 
 
Vijećnik Ardemio Zimolo daje obrazloženje Amandmana. 
 
Nakon iznošenja Amandmana, obrazloženje o prijedlogu akta je dala pročelnica Andrea 
Peruško koja izvještava da predlagatelj akta prihvaća Amandman vijećnika Ardemia Zimola.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Milan Rašula te je dodatno pojašnjenje i 
odgovor na pitanje dala pročelnica Andrea Peruško.  
 
Predsjednica vijeća utvrđuje da podneseni Amandman postaje sastavni dio ove odluke jer ga 
je prihvatio predlagatelj pa se o njemu ne glasa. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 15. zajedno sa Amandmanom vijećnika Ardemia 
Zimola te nakon glasanja utvrđuje da je  
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 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasa  
donijelo 
 ODLUKU 
 o izgledu službene odore te izgledu i sadržaju službene iskaznice pomorskog redara 
 
 
 
 
AD – 16.  DONOŠENJE ODLUKE O PRIJATELJSTVU I SURADNJI IZMEĐU  

OPĆINE OHRID (REPUBLIKA SJEVERNA MAKEDONIJA) I GRADA  
PULA – POLA (REPUBLIKA HRVATSKA) 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Iva 
Matanović, p.o. pročelnica Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ardemio Zimolo, Noel Mirković, Ana 
Fonović, Milan Rašula (povreda Poslovnika radi oslovljavanja). Za riječ se javio i 
dogradonačelnik Bruno Cergnul, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je 
pročelnica Iva Matanović. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 16. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
donijelo 
 ODLUKU 
 o prijateljstvu i suradnji između Općine Ohrid (Republika Sjeverna Makedonija) i 
Grada  Pula – Pola (Republika Hrvatska) 
 
 
 
 
AD – 17.  IZVJEŠĆE O RADU GRADONAČELNIKA GRADA PULE – POLA ZA 
   RAZDOBLJE OD 01. SRPNJA DO 31. PROSINCA 2023. GODINE 
 
 
Izvješće o radu Gradonačelnika iznijela je zamjenica Gradonačelnika Ivona Močenić.  
 
Predsjednica vijeća utvrđuje se da je Gradsko vijeće temeljem članka 35.b Zakona o lokalnoj i 
područnoj (regionalnoj) samoupravi (Narodne novine br. 33/01, 60/01-vjerodostojno 
tumačenje, 129/05, 109/07, 125/08, 36/09, 150/11, 144/12, 19/13-pročišćeni tekst, 137/15-
ispravak, 123/17, 98/19 i 144/20) i članka 63. Statuta Grada Pula-Pola (Službene novine-
Bollettino ufficiale Pula-Pola br. 7/09, 16/09, 12/11, 1/13, 2/18, 2/20, 4/21 i 5/21-pročišćeni 
tekst) primilo na znanje 
 

ZAKLJUČAK 
 
1. Utvrđuje se da je Gradonačelnik Grada Pula – Pola dana 14.ožujka 2024. godine podnio 
Gradskom vijeću Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 
2023. godine, sukladno Zakonu i Statutu. 
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2. Gradsko vijeće Grada Pula - Pola primilo je na znanje predmetno Izvješće o radu 
Gradonačelnika iz točke 1. ovog zaključka. 
 
 
Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica vijeća zaključuje 33. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 33. sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 
 
 
Dovršeno u 20:33 sati 
 
 
 
 
KLASA:024-03/24-01/46 
URBROJ:      
Pula, 11.04.2024. 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
 
ZAPISNIČAR       PREDSJEDNICA 
Bojana Petrović       Marija Marković-Nikolovski 
 


